
Deti a drogy 

 

Je dôležité deti o drogách informovať, nemalo by to byť tabu. Rozprávajte sa so 

svojimi deťmi o tom, čo drogy sú, aké sú ich účinky a prečo sú nebezpečné. Samotní 

rodičia však musia mať tiež dostatok informácií o drogách, aby vedeli deťom vysvetliť 

ich nástrahy. Keďže rodičia našich žiakov sa deťom nevenujú dostatočne, snažíme sa 

s nimi o nástrahách života rozprávať my, učitelia. 

Aj témou našej pondelkovej prednášky, ktorej sa zúčastnili žiaci 7. ročníkov, boli 

drogy a ich nebezpečenstvo. Žiaci sa intenzívne zapájali do diskusie, veľa z nich, už 

má skúsenosti a fajčením, užívaním alkoholu a dokonca poznali aj mnoho iných 

omamných látok. 

Súčasťou bolo premietanie filmu s názvom „Drogy až na prvom mieste..“, ktorý 

ich veľmi zaujal.  

Je až alarmujúce, ako sa v dnešnej dobe dokážu deti, ľahko dostať k drogám. 

Preto ich chráňme a rozprávajme s nimi.... 

 



 

 

 


